
 

	  	  	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
 
Geacht college, 
 
Vorige maand stelde fractie van Inwonersbelangen vragen aan het college over de 
voortgang van het Defensie Eiland. Enkele van deze vragen betroffen onder andere de 
vraag of er nog scenario’s werden ontwikkeld mocht het eiland niet doorgaan. Uit de 
antwoorden destijds bleek tot onze verrassing dat het college geen enkel scenario had en 
dat volgens de koopovereenkomsten de bouw in april moet zijn gestart. 
 
De fractie van Inwonersbelangen werd afgelopen week wederom verrast door een 
perspublicatie van de gemeente en provincie waaruit zou blijken dat de provincie enkele 
projecten waaronder het Defensie Eiland zou willen ondersteunen. Uit een publicatie in 
het AD bleek dat het zelfs zou kunnen gaan over het garant staan voor het afnemen van 
woningen. Tot slot bleek ook uit het persbericht dat de gedeputeerde al op 6 maart de 
locaties had bezocht. 
 
De fractie heeft hierover de volgende vragen: 

1. Wat is, nu eind april, de status van de bouw op het Defensie-Eiland? 
2. Gaat u de komende periode over de ontwikkeling van het eiland het gesprek aan 

met de ontwikkelaar of wacht u tot de ontwikkelaar zelf zich bij u zal melden? 
3. Hoe kan het dat er blijkbaar al gesprekken liepen met de provincie over een 

samenwerkingsovereenkomst voor o.a. het Defensie Eiland maar dat dit niet 
gemeld is in de vorige raadsvergadering toen daar vragen over werden gesteld? 

4. Ziet u het afnemen van woningen door de provincie als de oplossing voor het 
ontwikkelen van het eiland?  
 
In de bij de Raad van State aangeleverde stukken zit een uitgebreid epistel van 
een VVD raadslid dat bij herhaling, nu ook schriftelijk, heeft geopperd dat de 
ontwikkelaar maar het beste failliet kan gaan.  

5. Hoe verhoudt die opstelling van uw coalitiegenoot zich tot uw inspanningen, die 
van de woningbouwvereniging en die van de provincie?  

6. Welke opstelling kan in deze de meeste schade toebrengen aan de positie van de 
gemeente Woerden, die van de VVD fractie of die van het College? 
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